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مهدی دوستی در نشست بررسی قیمت ها و تنظیم بازار 
کالاهای اساســی در هرمزگان، بر برنامه ریزی و انجام 
اقدامات مشــخص جهت کنترل و تنظیم قیمت ها در 
بخش های تولید، توزیع، فروش و عرضه کالا تاکید کرد.
وی ادامه داد: افزایش مراکز عرضه مستقیم کالا، عرضه 
الکترونیک و توسعه سامانه های فروش از مواردی است 

که باید برای آن برنامه ریزی شود.
اســتاندار هرمزگان افزود: باید بر روی کالاهای اساسی 
مورد نیاز مردم تمرکز و نیازها در این خصوص مشخص 

شود تا اقدام متناسب جهت تنظیم بازار صورت گیرد.
در این نشســت مواردی همچون کنترل و تنظیم قیمت 
کالاهای اساســی به خصــوص در زمینه محصولات 
کشــاورزی، راه اندازی سامانه ها و استقرار سامانه جامع 
تجارت، وضعیت تولید و توزیع و ایجاد فروشگاه های 

محلی عرضه مستقیم کالا، مورد بررسی قرار گرفت.

استاندار هرمزگان تاکید کرد؛

        اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان بر لزوم برنامه ریزی و انجام اقدامات مشخص جهت کنترل و تنظیم قیمت ها در بخش های تولید، توزیع، 
فروش و عرضه کالا، تاکید کرد.

لزوم برنامه ریزی جهت کنترل و تنظیم لزوم برنامه ریزی جهت کنترل و تنظیم 
قیمت ها در هرمزگانقیمت ها در هرمزگان

اقتصاد کیش- معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان 
هدف از اجرای طرح سرشماری و انبارگردانی بندر شهید رجایی را به روز رسانی 
آمارها و عینیت بخشی کالا و کانتینرهای موجود جهت رفع مغایرت های احتمالی 

دانست. 
طرح سرشماری و انبارگردانی بندر شهید رجایی امروز دوشنبه  ۲۹ فروردین آغاز 
و طی دو ماه آمار کالاها و کانتینرهای موجود ترمینال های بندری به روز رسانی و 

مغایرتهای احتمالی احصا خواهد شد.
معــاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان در مراســم 
توجیهی این طرح که با حضور نماینده داستان مرکزی استان و جمعی از نمایندگان 
ترمینال های کالا و کانتینر مستقر در بندر شهید رجایی و دستگاه های ناظر این طرح 
برگزار شد؛ هدف از اجرای طرح یاد شده را عینیت بخشی کالا و کانتینرهای موجود 
در ترمینال های فعال در بندر شهید رجایی و رفع مغایرت های احتمالی عنوان کرد.

منصور خرمشــکوه افزود: این طــرح به منظور حفظ و صیانت و کنترل فیزیکی 
تمامی کالاها و تجهیزات در راستای پاسخگویی به دستگاه های نظارتی طی بازه 
زمانــی ۲ ماهه با نظارت حوزه معاونت امور بنــدری و اقتصادی اداره کل بنادر و 
دریانوردی هرمزگان، دستگاه قضا ، اداره کل بازرسی استان و پلیس امنیت اقتصادی 

اجرا خواهد شد.
وی، تشکیل دبیرخانه راهبردی و نظارت بر فرآیند سرشماری، برگزاری جلسات 
هماهنگی با بخش های مربوطه طرح، تهیه دستورالعمل ها و رویه های اجرایی مورد 
نیاز، نظارت مستمر بر فرآیند سرشماری و پایش و اصلاح امور در حین اجرای طرح 
و جمع بندی و ارائه گزارش را از جمله وظایف دستگاه ناظر در طول اجرای طرح 

سرشماری و انبارگردانی در بندر شهید رجایی عنوان کرد.
معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان ضمن تاکید بر 
اهمیت و درک اجرای این طرح مهم در بندر شهید رجایی یادآور شد: شفافیت، دقت 
و نظارت بر کار بسیار برای ما مهم است و اعتقاد داریم همه باید در قبال دستگاه های 

ناظر به صورت شفاف پاسخگو باشیم.
"اعظمی نیا" نماینده دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان نیز، اجرای 
سرشماری در حوزه های مختلف را یکی از ضروریات و الزامات در هر سازمانی 
دانست که انجام دقیق آن می تواند به برطرف کردن مشکلات و برنامه ریزی دقیق  

فعالیت های سازمانی کمک شایانی کند.
وی با اشــاره به ابلاغ دستورالعمل این طرح به تمامی شرکت های مستقر در بندر 
شهید رجایی ادامه داد: این کار نیاز به همت و کوشش همه دست اندرکاران طرح 
دارد، لذا کارشناسان و مسوولان انبارها و محوطه ها در ارائه آمار و مستندات دقت 

کافی داشته باشند.
نماینده دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان افزود :پس از اتمام سرشماری 
و جمع بندی نهایی وجود مغایرت در هیچ پایانه ای پذیرفته نیست و در صورت 
مشاهده هرگونه مغایرت پاسخگویی به دستگاههای نظارتی  پیرامون عدم تطابق 

متوجه خود پایانه های نگهداری خواهد بود.

معاون بنادر و دریانوردی هرمزگان:
به دنبال عینیت بخشی کالا های 

موجود در بندر شهید رجایی هستیم

   اقتصاد کیش-  در نشست مشترک مدیرعامل آبفای هرمزگان و دادستان مرکز 
اســتان، مسائل و مشــکلات حوزه آب و فاضلاب بررسی و در خصوص انتقال 
پساب فاضلاب به صنایع غرب بندرعباس و حل مشکل آب روستائیان بحث و 

تبادل نظر شد. 
عبدالحمید حمزه پور مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان با قدردانی از حساسیت های 
دادستانی در خصوص وضعیت آب و فاضلاب استان هرمزگان از برنامه ریزی آبفا 

برای رفع این مشکلات خبر داد.
وی افزود: رفع مشکل فاضلاب بندرعباس که خواسته عمومی مردم برای استفاده 
از جاذبه های دریاست، با حمایت استاندار به عنوان یک اولویت در دستور کار آبفا 
قرار گرفته و امیدواریم با حساســیت های ایجاد شده، این مشکل نیز به سرانجام 

خوبی برسد.
مدیرعامل آبفای هرمزگان، حساسیت های دادستان مرکز استان را در این خصوص 
ستود و گفت: آبفا بر اساس ماموریتی که بر عهده دارد قدم های موثری در تامین نیاز 
آبی مناطق مختلف هرمزگان و جمع آوری فاضلاب برخواهد داشت که مردم آثار 

مثبت آن را احساس خواهند کرد.
حمزه پور استفاده از ظرفیت آبشیرینکن ها را گریز ناپذیر دانست و افزود: با توجه 
به وضعیت منابع آبی سطحی و زیر سطحی استان چاره ای جز استفاده از ظرفیت 

سایت های نمک زدایی نداریم.
به گفته وی، آبفا برای استفاده از این ظرفیت از حضور سرمایه گذاران استقبال می 
کند و در این مسیر استاندار هرمزگان نیز حمایت های ویژه ای در تامین آب مورد 

نیاز مردم مناطق مختلف استان دارد.
علیرضا احمدی منش دادستان مرکز استان نیز در این جلسه ضمن تبریک انتصاب 
حمزه پور به عنوان مدیرعامل آبفای هرمزگان، بر ضرورت حل مسئله ورود پساب 
فاضلاب به دریا تاکید کرد و گفت: خوشبختانه در بازدید اخیری که از تصفیه خانه 
فاضلاب بندرعباس صورت گرفت، روند بازسازی و ارتقای این مجموعه رضایت 
بخش بود. وی ابراز امیدواری کرد، با تداوم روند فعلی بزودی شاهد انتقال پساب 

تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس برای استفاده در صنایع باشیم.
در حال حاضر عملیات ارتقا و بازسازی تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس برای انتقال 
پساب به صنایع غرب این شهر از سوی شرکت تامین و توسعه زیرساخت خلیج 

فارس متشکل از صنایع بزرگ غرب بندرعباس در حال انجام است.

مدیرعامل آبفای هرمزگان:
از حضور سرمایه گذاران استقبال

 می کنیم 

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه به 

پایگاه خبری،تحلیلی  اقتصاد کیش 
به نشانی زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

   اقتصاد کیش-     مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان گفت: 
ترســیم نقشه راه برای توسعه روستایی استان هرمزگان یکی از الزامات ستادی و 
مدیریتی است که در حال تهیه آن هستیم تا در امور عمرانی روستایی به یک تمرکز 

و مسیر واحد برسیم. 
نرگس غلامپور در حاشــیه اولین جلســه کارگروه تخصصی توسعه روستایی و 
عشایری استان هرمزگان اظهار داشت: دستورالعمل برگزاری کارگروه تخصصی 
توسعه روستایی و عشایری در استان ها از سال ۱۳۹۴ ابلاغ شده بود که امروز بالاخره 
دبیرخانه این کارگروه در استان هرمزگان راه اندازی و اولین جلسه آن برگزار شد. 

وی اضافه کرد: هدف اصلی کارگروه تخصصی توسعه روستایی تعیین اولویت های 
توســعه، نحوه تخصیص اعتبارات روستایی در راستای ارتقا شاخص های معین 

است. 
غلامپور بیان کرد: شاخص های فرهنگی، اجتماعی، زیست محیطی و به طور ویژه 
در زمینه اقتصادی به طور مجزا در این کارگروه مورد بررســی قرار داده می شوند 
تا متناسب با بسته توسعه روستایی و شرایط منطقه ای در راستای ارتقا آنان برنامه 

ریزی شود. 
مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان اضافه کرد: اسناد بالا دستی 
و سیاست گذاری های کلی نظام و دولت در خصوص توسعه روستایی از جمله 
مواردی اســت که در کنار در نظر گرفتن شرایط بومی هر منطقه می بایست مورد 

لحاظ قرار گیرد.
وی خاطرنشــان کرد: رسم نقشــه راه به صورت اولویت بندی شده برای توسعه 
روستایی در استان هرمزگان یکی از ضرورت ها و الزاماتی است که استانداری به 
دنبال آن است تا بتوانیم در صورت جذب هر گونه اعتبار از مبادی مختلف با تکلیفی 

مشخص و به اصلاح حساب شده پیش برویم.
غلامپور یادآور شد: پس از برگزاری جلسات کارشناسی در حوزه شاخص های 
اعلام شده، خروجی این کارگروه به کلیه دستگاه های اجرایی ذیربط ابلاغ می  شود.

مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان:
ترسیم نقشه راه توسعه روستایی 

هرمزگان ضرورت دارد

   اقتصاد کیش-    اعضای هیئت انتخاب یازدهمین جشنواره فیلم اردیبهشت هرمزگان 
معرفی شدند. 

اعضای هیئت انتخاب آثار یازدهمین جشنواره فیلم اردیبهشت هرمزگان معرفی شدند. 
بر این اساس کار انتخاب آثار این دوره از  جشنواره فیلم اردیبهشت را آقایان "نادر رونده، 

امین درستکار و علیرضا زارعی" بر عهده خواهند داشت.
نادر رونده، نویسنده،کارگردان، تهیه کننده و دانش آموخته دانشکده صدا و سیما گرایش 
فیلمسازی در مقطع کارشناسی و کارشناسی ارشد سینما را در کارنامه دارد و سابقه 
کارگردانی فیلم های کوتاه "مربی عشق - میلاد - باران خشک - کلوپ وجدان- پیرمرد 
و دریا - دختر گنو - خانه دوست اینجاست - انجیر  زیارت - عروس و بلقیس " و 
کارگردانی فیلم  های بلند تلویزیونی منطقه ممنوعه - روناک - رابطه ناتمام- یکبار برای 

همیشه - دیان - نشانی در سراب -فاصله - خرچنگ را یدک می کشد.
همچنین علیرضا زارعی نویســنده، کارگردان، تهیه کننده و بازیگر و دارای مدرک 
کارشناسی سینما گرایش فیلم سازی و کارشناسی ارشد  ادبیات نمایشی است که 
کارگردانی فیلم مستند طلا،نقره،مس) تعزیه و آیین های نمایشی مذهبی در هرمزگان( 
تولید مرکز گسترش و سینمای مستند و تجربی، مجموعه نمایشی زندگی ارمغان 
خداست، مجموعه نمایشی روزهای زندگی، فیلم مستند گزارشی  چَک چَکو، فیلم 
کوتاه  بعلاوه یک - حضور در هفتمین جشنواره بین المللی فیلم های ۱00 ثانیه بخش 
مسابقه ایران و مدیر اجرایی جشنواره ملی موج و جشنواره فیلم اردیبهشت را در کارنامه 
دارد. امین درستکار، نویسنده، کارگردان، تدوینگر و کارشناس سینما گرایش تدوین 
و کارشناس ارشد سینما است که دبیر شورای نظارت بر نمایش و تولید فیلم استان 
هرمزگان ۹۵ تا ۱۴00، مدیر اجرایی جشنواره های پنجم و هشتم فیلم اردیبهشت، 
عضو هیات انتخاب جشنواره های خورشید، موج و قرآن و عترت و برگزیده سومین 

جشنواره فیلم اردیبهشت در بخش تجربی را در کارنامه دارد.
یازدهمین جشنواره فیلم اردیبهشت هرمزگان به دبیری اسمعیل جهانگیری مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و مدیریت اجرایی علیرضا زارعی مدیرعامل انجمن سینماگران 
هرمزگان و مدیریت آموزشی فروزان کهوری نژاد بندری مدیر انجمن سینمای جوانان 

هرمزگان در هفته پایانی اردیبهشت ماه در شهر بندرعباس برگزار می شود.

هیئت انتخاب جشنواره فیلم 
اردیبهشت هرمزگان معرفی شدند

شهردار بندر عباس:

   اقتصاد کیش-   شهردار بندرعباس گفت: از شورای 
اسلامی شهر خواهش میکنم مجوز پرداخت حقوق 
کارکنان را از محل مالیات ارزش افزوده به شهرداری 

بدهد.
مهدی نوبانی در سی و چهارمین جلسه شورای شهر 
بندرعباس گفت: اولویت ما رســیدن به درآمد های 
پایدار است و برای شهرداری بندرعباس باید این آیتم 
فعال شــود و برای برون رفت از مشــکلات مالی و 
اقتصادی همراهی شورای اسلامی شهر تعیین کننده 
اســت که قطعا نتیجه نهایی و اثــرات مثبت آن برای 

پرسنل و شهروندان سریع تر محقق خواهد شد.
شهردار بندرعباس با اشــاره به کمک مالیات ارزش 
افزوده در درآمد های شهرداری افزود: در حال حاضر 

٦0درصد از بودجه شهرداری برای هزینه های جاری 
و ۴0 درصد برای مباحث عمرانی هزینه می شود.

نوبانی خاطرنشان کرد: از شورای شهر خواهش میکنم 
مجــوز پرداخت حقوق کارکنــان را از محل مالیات 
ارزش افزوده به شــهرداری بدهد تاخیر در پرداخت 
حقوق باعث نارضایتی در هر ســازمانی می شــود و 
باید شــرایطی فراهم شود که از مالیات ارزش افزوده 
درصد بالاتری برای پرداخت حقوق معوقه پرسنل در 
موارد خاص اســتفاده شود و قطعا در نهایت روند ٦0 
به ۴0 هزینه های جاری و عمرانی رعایت خواهد شد.

نوبانی با تاکید بر خدمات رسانی شبانه روزی نیروهای 
شهرداری بیان داشــت: نارضایتی پرسنل شهرداری 
زمینه های نارضایتی شــهروندان را فراهم میکند زیرا 

پرسنل در صورتی که تکریم نشوند و حقوق شان به 
موقع پرداخت نشود بهره وری و فعالیت آنها کاهش 
پیدا میکند پس باید مقررات در مورد ســهم پرداخت 
حقوق و مزایا از مالیات ارزش افزرده افزایش پیدا کند.
این مقام مســئول تصریح کرد: ســهم مالیات ارزش 
افزوده به صورت ماهیانه به شــهرداری ها پرداخت 
میشود و این درآمد متغیر و فرصتی است تا هم پروژه 
های عمرانی را ســر و ســامان دهیم هم هزینه های 
جاری خود را مدیریت کنیم و از انجایی که پرداخت 
حقوق و بیمه پرسنل هزینه جاری ما است باید قوانین 
و مصوبات شــورا در جهت تســهیل و کمک برای 
دســتیابی به یک راه حل اساســی و اثر گذار در شهر 

و شهرداری باشد.
شــهردار اظهار داشــت: در ٦ماه گذشته تمام سعی و 
تلاش ما در حوزه مالی بر اســاس پرداخت به موقع 
حقوق و بیمه بوده و تاخیر در پرداخت حقوق اسفند 
ماه به خاطر واریز نشــدن ارزش افزوده در فروردین 
ماه ۱۴0۱ می باشد که این مساله برای تمام شهرداری 

ها در سراسر کشور یکسان بوده است.
وی بــا تاکید بر جذب ســرمایه گــذار و فعال کردن 
کدهای درآمدی پایدار برای شهرداری گفت: تلاش 
خواهیــم کرد هیچ پروژه ای تعطیل یا تاخیر در روند 
اجرای آن ایجاد نشــود اما شــورای شهر اعتراضات 
پرســنل برای عدم پرداخت به موقع حقوق و مزایا را 
بایــد مد نظر قرار دهد و راهکار افزایش و تخصیص 
سهم بیشتری از مالیات ارزش افزرده برای هزینه های 

جاری قطعا چالشهای را کاهش خواهد داد.

بدنبال دست یابی به درآمدهای پایدار برای بدنبال دست یابی به درآمدهای پایدار برای 
شهرداری هستیمشهرداری هستیم

   اقتصــاد کیش-    پژوهشــگر و خالق گاه شــمار 
تخصصی هرمزگان با ۴ اثر مکتوب در ســال گذشته 
به عنوان رکورددار تالیف در مراسم باشکوهی تجلیل 

و تکریم شد. 
در این آیین ضمن سپاسگزاری از فعالیت های فرهنگی 
ارزشــمند یوســف ملایی، هنرمند و مولف نام آشنای 
هرمزگانی از غلام اســماعیل بهمن زاده دیگر مولف و 

محقق حوزه تعزیه نیز قدر دانی شد.
این مراســم به همت انجمن تعزیه خوانی شهرســتان 
بندرعباس و مرکز پژوهش و اســناد تاریخی شهرداری 
بندرعباس در راستای قدر دانی از بزرگان فرهنگ و هنر 

استان، یک در این مکان فرهنگی برگزار شد.
در این مراسم متنوع معنوی که با استقبال قابل توجهی از 
جوامع فرهیخته و فرهنگی مواجه شده بود در خصوص 
جایگاه حیاتی فرهنگ، ارزش کتاب و مطالعه و همچنین 
تاثیر چهره های فرهنگی مخصوصا این دو چهره فرزانه 
هرمزگان در توســعه فرهنگی استان توسط سخنرانان 

مطالب گرانبهایی ارائه شد.
این آئین نکوداشــت با حضور اسماعیل موحدی نژاد- 
سرپرست پژوهشکده و مرکز اسناد تاریخی شهرداری 

بندرعباس، حجت السلام انصاری راد- مدیرکل تبلیغات 
اسلامی هرمزگان، حجت السلام دکتر محمد ذاکری- 
استاد دانشگاه، حجت السلام سید عبدالخالق هاشمی- 
معاون ســتاد امر به معروف هرمزگان، حجت الســلام 
موسی حیدری- معاونت فرهنگی اوقاف و امور خیریه 
شهرستان بندرعباس، سید هادی حسینی- مدیر آموزش 

و پرورش ناحیه۲ بندرعباس، ســعید عبدلی- ریاست 
حوزه هنری هرمزگان، استاد طاهر قریشی- رئیس هئیت 
مدیره انجمن تعزیه خوانی شهرستان بندرعباس، اعضا 
انجمن تعزیه خوانی و شورای هئیات مذهبی شهرستان 
بندرعباس و جمع فراوانی از مشتاقان حوزه فرهنگ و هنر 

هرمزگان برگزار شد

از خالق گاه شمار تخصصی هرمزگان تقدیر شداز خالق گاه شمار تخصصی هرمزگان تقدیر شد


